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V novém prostředí a s moderním vybavením v přízemí zrekonstruované
městské budovy Uran v Liberci začalo od pondělí 3. února fungovat pro
veřejnost předprodej jízdenek pro autobusové nádraží, pobočka
Opuscard a čekárna pro cestující. Ti se tak po letech dočkali důstojného
zázemí. Dosud se totiž museli odbavovat v zastaralých buňkách, které
město zanedlouho odstraní. Veřejný prostor před Uranem vedle nádraží
se promění v parkovou a odpočinkovou zónu.

Rekonstrukce budovy Uran a využití jejího přízemí pro odbavení cestujících využívajících
autobusové nádraží, je mimo jiné součástí soutěže na budoucí proměnu sousedního vlakového
nádraží – krajského přestupního terminálu. Město Liberec tím dokončilo první etapu
rozsáhlého projektu na modernizaci takzvaného Central Station, který by měl v následujících
letech zásadně změnit dopravní obslužnost města a kraje.

 „Architektonická soutěž na budovu Uran byla první, kterou jsme vyhlásili po založení Kanceláře
architektury. I díky ní se nyní povedlo dokončit první a za mě velmi důležitou etapu budoucího
rozvoje celé této lokality. Jsem rád, že jsme kolegy přesvědčili, aby se autobusové nádraží stalo
přímou součástí budovy Uranu, protože tím významně zlepšíme komfort pro cestující. Ve spolupráci
s partnery jim nabídneme služby, které odpovídají moderním evropským standardům,“ říká
náměstek primátora pro architekturu, veřejný prostor a dopravní stavby Jiří Janďourek.

„Celá budova URAN dostala vylepšení po estetické i technické stránce a bude sloužit veřejnosti další
desítky let. V přízemí vzniklo dodatečným zadáním důstojné prostředí pro autobusové nádraží
s komfortem pro cestující, ale i zaměstnance. Navíc díky tomu konečně zmizí nevzhledné buňky, ve
kterých autobusové nádraží dosud cestující odbavovalo. Během února otevřeme z boční strany
budovy i nové bezbariérové veřejné WC s nonstop provozem,“ upozorňuje náměstkyně primátora



pro strategický rozvoj a dotace Šárka Prachařová.

S odstraněním nevyhovujícího buňkoviště město počítá na přelomu února a března.

„Ohyzdné provizorní buňky, které byly dlouho ostudou našeho města, definitivně odstraníme. Splní
se mi tím studentský sen. Před lety jsem odtud jezdíval studovat do Brna a pokaždé při čekání na
autobus nemyslel na nic jiného, než aby tenhle odporný paskvil zmizel,“ podotýká náměstek
primátora pro architekturu, veřejný prostor a dopravní stavby Jiří Janďourek.
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